

អត្ថន័យនៃការបញ្ជាក់ការយល់ព្រម

ការបញ្ជាក់នៃការយល់ព្រមគឺជាការដឹង ការស្ម័គ្រចិត្ត និងការសម្រេចចិត្តទៅវិញទៅមកក្នុងចំណោមអ្នកចូលរួមដែលបានចូលរួមសកម្មភាពផ្លូវភេទ។ ការយល់ព្រមអាចត្រូវបានផ្តល់ដោយពាក្យសម្តីឬជាសកម្មភាព នៅពេលដែលពាក្យឬសកម្មភាពទាំងនោះបង្កើតការអនុញ្ញាតច្បាស់លាស់ដែលទាក់ទងទៅនឹងការបង្ហាញនូវនៃប្រព្រឹត្តិកិច្ចនៅសកម្មភាពផ្លូវភេទ។ ការនៅស្ងៀមស្ងៀមឬការធ្វើមិនដឹងមិនព្រមមិនបញ្ជាក់ថាជាការផ្តល់ការយល់ព្រមទេ។ និយមន័យនៃការយល់ព្រមមិនផ្អែកលើការប្រែប្រួលនៃរូបភាពរបស់អ្នកចូលរួម ចំណង់ផ្លូវភេទ អត្តសញ្ញាណភេទ ឬការបង្ហាញពីភេទនោះទេ។

ការយល់ព្រមទៅសកម្មភាពផ្លូវភេទណាមួយឬមុនការយល់ព្រមសកម្មភាពផ្លូវភេទរវាងឬជាមួយផ្នែកណាមួយមិនតម្រូវតែការបង្កដោយការយល់ព្រមលើសកម្មភាពផ្លូវភេទផ្សេងៗ។

ការយល់ព្រមត្រូវបានរាប់បញ្ចូលតែមិនកំណត់ត្រឹមតែបុគ្គលដែលចាប់ផ្តើមសកម្មភាពស្ថិតក្រោមឥទ្ធិពលនៃថ្នាំញៀននិង/ឬគ្រឿងស្រវឹងនោះទេ។

ការយល់ព្រមអាចយល់ព្រមជាដំបូងប៉ុន្តែអាចដកវិញគ្រប់ពេលណាក៏បាន។

ការយល់ព្រមមិនអាចប្រព្រឹត្តទៅបានទេនៅពេលមនុស្សបាត់បង់សមត្ថភាព ដែលវាកើតឡើងនៅពេលបុគ្គលម្នាក់បាត់បង់សមត្ថភាពជ្រើសរើសដោយស្មារតីនូវដៃគូក្នុងសកម្មភាពផ្លូវភេទទេ។ ការធ្វើឲ្យបាត់បង់សមត្ថភាពអាចត្រូវបានបង្កដោយមិនដឹងខ្លួនឬស្ថិតក្នុងការដេកមិនដឹងខ្លួន ស្ថិតក្នុងការបង្អួចដោយមិនស្ម័គ្រចិត្ត មិនដូច្នោះមិនអាចចាត់ទុកជាការយល់ព្រមបានទេ។ អាស្រ័យលើកម្រិតនៃភាពស្រវឹង បុគ្គលណាដែលស្ថិតក្រោមឥទ្ធិពលនៃគ្រឿងស្រវឹង គ្រឿងញៀន ឬភាពស្រវឹងដទៃទៀតអាចធ្វើឲ្យបាត់បង់សមត្ថភាពនិងជា លទ្ធផលមិនអាចព្រមព្រៀង។

ការយល់ព្រមមិនអាចប្រព្រឹត្តនៅពេលវាលទ្ធិផលនៃការបង្ខិតបង្ខំ ការបញ្ឈប់បញ្ចូល ការបង្ខំ ឬកំរាមកំហែង។

នៅពេលការយល់ព្រមត្រូវដកឬអាចឈប់ផ្តល់ឲ្យ សកម្មភាពផ្លូវភេទត្រូវតែបញ្ចប់។

ការលើកលែងទោសចេញពីការប្រើប្រាស់ឱសថនិងគ្រឿងស្រវឹង

សុខភាពនិងសុវត្ថិភាពនៃសិស្សទាំងអស់នៅ Rockland Community College គឺសំខាន់ជាទីបំផុត។ RCC សូមសម្គាល់ថាសិស្សដែលបានសេពនិង/ឬប្រើថ្នាំញៀន (មិនថាតែដោយស្ម័គ្រចិត្តឬមិនស្ម័គ្រ) នៅពេលដែលមានអំពើហិង្សារួមមានតែមិនកំណត់ត្រឹមតែអំពើហិង្សាក្នុងគ្រួសារ ការណាត់ជួបប្រព្រឹត្តិអំពើហិង្សាការលបប្រហារ ឬ ការរំលោភផ្លូវភេទកើតឡើងអាចនឹងស្នាក់នៅក្នុងការរាយការណ៍នៅឧបត្ថិហេតុទាំងនេះដោយក្លាចនៃផលវិបាកសម្រាប់ការប្រព្រឹត្តរបស់ពួកគេផ្ទាល់។ RCC លើកទឹកចិត្តយ៉ាងខ្លាំងដល់សិស្សរាយការណ៍អំពើហិង្សារួមមាន តែមិនកំណត់ត្រឹមតែអំពើហិង្សាក្នុងគ្រួសារ ការណាត់ជួបប្រព្រឹត្តិអំពើហិង្សា ការលបប្រហារ ឬ ការរំលោភផ្លូវភេទទៅស្ថាប័នដែលពាក់ព័ន្ធ។ អ្នកនៅជិតកន្លែងដែលព្រឹត្តិការណ៍កើតឡើងដែលធ្វើសកម្មភាពឬបុគ្គលដែលធ្វើសកម្មភាពរាយការណ៍ដែលរាយការណ៍នៃអំពើហិង្សារួមមានតែមិនកំណត់ត្រឹមតែអំពើហិង្សាក្នុងគ្រួសារ ការណាត់ជួបប្រព្រឹត្តិអំពើហិង្សាការលបប្រហារ ឬ ការរំលោភផ្លូវភេទទៅ RCC ផ្លូវការឬ ទៅមន្ត្រីអនុវត្តច្បាប់នឹងមិនត្រូវក្លាយជាកម្មវត្ថុសម្រាប់ RCC's ក្នុងនៃការប្រព្រឹត្តសកម្មភាពសម្រាប់ការលើសច្បាប់នៃការប្រើគ្រឿងស្រវឹងនិង/ឬថ្នាំញៀនដែលនៅឯឬក្បែរពេលវាលនៃសកម្មភាពអំពើហិង្សាក្នុងគ្រួសារ ការណាត់ជួបប្រព្រឹត្តិអំពើហិង្សា ការលបប្រហារ ឬ ការរំលោភផ្លូវភេទ។

សិទ្ធិជាមូលដ្ឋានរបស់សិស្ស

សិស្សទាំងអស់មានសិទ្ធិ៖

ធ្វើការរាយការណ៍ទៅមន្ត្រីអនុវត្តច្បាប់ក្នុងតំបន់និង/ឬប៉ូលីសរដ្ឋ;

ទទួលបានការព្យាបាលយ៉ាងយកចិត្តទុកដាក់ពីអំពើហិង្សាក្នុងគ្រួសារ ការណាត់ជួបប្រព្រឹត្តិអំពើហិង្សា
ការលបប្រហារ ឬការរំលោភផ្លូវភេទ;

ធ្វើការសម្រេចចិត្តថា តើចូលរួមឬមិនចូលរួមបង្ហាញពីបទល្មើស ឬការល្មើសច្បាប់និងចូលរួមនៃដំណើរ
ការច្បាប់ឬការប្រព្រឹត្តនិង / ឬដំណើរការតុលាការព្រហ្មទណ្ឌដោយគ្មានសម្ភាសនាពីស្ថាប័ន។;

ចូលរួមនៅក្នុងដំណើរការដែលមានភាពត្រឹមត្រូវ
មិនលម្អៀងនិងផ្តល់នូវសេចក្តីជូនដំណឹងគ្រប់គ្រាន់និងឱកាសដែលត្រូវបានទទួលដឹង;

ត្រូវបានព្យាបាលដោយផ្លែផ្លូវនិងដើម្បីទទួលបានពីស្ថាប័នសុខភាព ត្រឹមត្រូវ
និងការគោរពថែទាំសុខភាពនិងការផ្តល់សេវាប្រឹក្សា ហើយជាកន្លែងដែលអាចទទួលយកបាន;

មានសេរីភាពពីការផ្តល់យោបល់ថាបុគ្គលរាយការណ៍នេះគឺជាកំហុសនៅពេលឧក្រិដ្ឋកម្មនិងការល្មើស
ច្បាប់ត្រូវបានប្រព្រឹត្តឬត្រូវបានប្រព្រឹត្តក្នុងលក្ខណៈផ្សេងមួយដើម្បីជៀសវាងឧក្រិដ្ឋកម្មឬការល្មើសច្បាប់
បែបនេះ;

រៀបរាប់ពីឧបត្តិហេតុទៅតំណាងតាមស្ថាប័នមួយចំនួនតាមដែលអាចធ្វើបាននិងមិនទាមទារចាំបាច់
រៀបរាប់ឡើងវិញនៅឧបត្តិហេតុទាំងអស់នោះទេ។

ត្រូវបានការពារពីការសងសឹកពីស្ថាប័ន សិស្សខ្លះៗ ការចោទប្រកាន់និង/ឬការឆ្លើយ និង/ឬមិត្តរបស់
ពួកគេ គ្រួសារនិងអ្នកស្គាល់ នៅក្នុងដែនសមត្ថកិច្ចរបស់ស្ថាប័ន;

ចាត់ចូលយ៉ាងហោចណាស់មួយកម្រិតនៃការប្តេជ្ញាចិត្តមួយនៃបណ្តឹងឧទ្ធរណ៍;

ត្រូវបានអមដោយទីប្រឹក្សានៃការជ្រើសរើសដែលអាចជួយនិងផ្តល់ប្រឹក្សាដល់ការរាយការណ៍ដោយបុគ្គល
ការចោទប្រកាន់ ឬការឆ្លើយពេលការប្រព្រឹត្តដំណើរការតុលាការឬក្នុងអំឡុងពេលដំណើរការរួមទាំងពេល
កិច្ចប្រជុំ និងព័ត៌មានដែលទាក់ទងទាំងអស់ទៅនឹងដំណើរការនេះ;

អនុវត្តសិទ្ធិស៊ីវិលនិងការអនុវត្តនៃសាសនាដោយគ្មានការជ្រៀតជ្រែកដោយស៊ើបអង្កេត
តុលាការព្រហ្មទណ្ឌ, ឬតុលាការ ឬដំណើរការប្រព្រឹត្តរបស់គ្រឹះស្ថាន។

សិទ្ធិអនុវត្តដោយមិនគិតពីពូជសាសន៍, សម្បុរ ដើមកំណើត សាសនា ជំនឿ អាយុ
អត្តសញ្ញាណឬការបង្ហាញការតំរង់ទិសផ្លូវភេទ ស្ថានភាពគ្រួសារ ការមានផ្ទៃពោះ លក្ខណៈតំណរពូជដែល
រៀបចំទុកមុន ស្ថានភាពយោធា ស្ថានភាពជនរងគ្រោះអំពើហិង្សាក្នុងគ្រួសារ
ឬការផ្តន្ទាទោសព្រហ្មទណ្ឌនិង មិនគិតថា តើបទល្មើស ឬការល្មើសច្បាប់កើតឡើងនៅក្នុងបរិវេណសាលា
ក្រៅបរិវេណសាលា ឬខណៈពេលកំពុងសិក្សានៅបរទេស។

សិទ្ធិដើម្បីធ្វើរបាយការណ៍ទៅប៉ូលីសឬសន្តិសុខសាកលវិទ្យាល័យ មន្ត្រីអនុវត្តច្បាប់ក្នុងតំបន់និង /
ឬប៉ូលីសរដ្ឋ ឬជ្រើសរើសមិនធ្វើការរាយការណ៍ ពីរាយការណ៍នៃឧបត្តិហេតុទៅស្ថាប័នរបស់អ្នក ដើម្បី
ត្រូវបានការពារដោយស្ថាប័នពីការសងសឹកចំពោះការរាយការណ៍ឧបត្តិហេតុមួយនេះ
និងដើម្បីទទួលបានជំនួយនិងធនធានពីស្ថាប័នរបស់អ្នក។